
INOMHUSLUFTSGRUPPENS PM 
 
Tid: Torsdag den 21.9.2023 kl. 08.33-9.31 
Plats: Smedjan / Teams 
 
Deltagare:  Tina Nordman, bildningsdirektör, ordförande 

  Yvonne Carlberg, arbetarskyddschef 
  Anna Friberg, utrymmesförvaltningschef  
  Catharina Lindström, fastighetschef, sekreterare  
  Tony Lindqvist, VVS-ansvarig 
  Joakim Wikman, fastighetsbyggmästare 
  Timo Tenhunen, timmerman 
  Camilla Flinck, städchef 
  Henrik Lagerbohm, arbetarskyddsfullmäktig 
  Robert Holmström, förman, fastighetsservice   
  Katja Ristikartano, företagshälsovårdare/teams 
  Johanna Holmberg, hälsoinspektör  
  Katianna Kuula, direktör för hälsoövervakningen/Teams 
  
  
  
 

1. Mötet öppnas 
Mötet öppnades kl.8.31 och närvaro konstaterades. 

2. Förra mötets PM 
Godkändes med några kompletteringar. 

 

3. KYK (tidigare ärende) 
Aktuellt: B-huset: unken luft, luktar avlopp och allergiska symtom. 

Timo Tenhunen har kollat utrymmena men har inte hittat något avvikande. 

Mycket dammigt i handarbetssalen p.g.a. material som dammar. 

Kartläggning över åtgärder gjorda i KYK pågår som bäst.  

4. EHS (tidigare ärende) 

 Mätningar av luften har gjorts under sommaren (8 olika ställen) och dessa fortsätter 
 hela hösten då eleverna och personalen är på plats. Putsning av ventilationskanaler  
 har gjorts. Resultat kan väntas vid årsskiftet.  
 Luftkvaliteten vid kontrollmätningar har varit på bra nivå. Sker kontinuerlig uppföljning 
 och i november planeras ett informationstillfälle för elever, personal och 
 vårdnadshavare. 
 Fukthalten har under hösten varit mycket hög vilket även leder till större luftfuktighet 
 inne i fastigheten.  
  

 
5. Inomhusluftsgruppens protokoll (tidigare ärende 

Arbetet presenterades och diskuterades i guppen på mötet. Planer på att ta i bruk 

Webropol anmälningen vid årsskiftet efter några finjusteringar. 

 



6. A-huset/arkivet tidigare ärende) 
 Upphandlingen på slutrakan gällande skanning av gamla dokument som nu förvaras i 

 A-huset. 

7. KSH/ Gymnasium (tidigare ärende) 
 Ytvattnet fuktar en vägg. Arbetet med att spola och filma dräneringsrören pågår för 

 tillfället. 

 Takreparationen utförs för tillfället. Rum 1: ventilationen som blåser kallt kollas upp 

 liksom rum 18 varma batteri. ”Luftbristen i rummen 1-8 kollas. 

8. EG (tidigare ärende) 

 Ekenäs gymnasiums ventilationssystem föråldrat och inte dimensionerat för antalet 

 personer som nu visas i vissa utrymmen. Det finns ett max. antal för att ventilationen 

 skall räcka till. Tilluftsmaskinerna har varit defekta men är nu reparerade 
                    

9. Raseborgsvägen 5 (tidigare ärende) 
Staden har inplanerat ett nytt möte med Luvn:s representant 7.11.23, Raseborgsvägen 

5.. Stadens personal har inte hittat orsaker till att personer får symtom och har bett en 

lista på var och vad dessa upplevs. Luftrenare förts till flera utrymmen. 

 
10.        Chappe (tidigare ärende) 

Chappe: dålig luft sedan start, varmt 25–28 grader i aula och utställningssalar. 

Kylningen har inte fungerat från början men torde nu fungera. Möte angående 

ansvarsfördelningen gällande brister skall hållas. 

11.        Solbacka daghem 

         Rum 13: tung luft och fönster immar. Kollas upp. 

12. Övriga ärenden. 
         Luvn, Anne Nummela har informerats att inomhusluftssymtom bland elever anmäls och 

behandlas inom skolhälsovården och inte i stadens inomhusluftsgrupp enligt direktiv. 

         Ventilationen i stadens fastigheter är på 24h/ dygn på grundeffekt och på normal 
effekt när där förekommer verksamhet. 
 

13. Mötets avslutande. 
Mötet avslutades kl. 9.31. 

/Yvonne Carlberg 


